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Директор НИС-а Кирил Кравченко обавестио је јединствени синдикат ове компаније да
„одбија извршавање" посебног колективног уговора, иако он важи до децембра 2011.
године. Синдикалци тврде да Руси на тај начин крше уговор о куповини НИС-а и да ће
од Владе тражити да га преиспита.

  

- У складу са чланом 95 Колективног уговора користимо своје право и формално вас
обавештавамо о одбијању извршења важећег колективног уговора - пише у документу,
који је на свом сајту објавио и синдикат НИС-а. У писму се наводи и да би „унапређење
колективног уговора могло одмах да започне, а било би завршено за шест месеци".

  

Председник синдиката НИС-а Горан Такић изјавио је за Пресс да је реч о кршењу
уговора о куповини НИС-а јер су се Руси у њему обавезали да ће поштовати колективни
уговор!

  

- Обратили смо се министру енергетике Шкундрићу да се хитно изјасни и када то учини,
донећемо коначну одлуку шта даље. Ако колективни уговор траје до децембра 2011.
године, не видим шта је разлог да се једнострано раскида - каже Такић.

  

У НИС-у, међутим, тврде да колективни уговор уопште није део уговора о куповини
НИС-а и наводе да им треба нови колективни уговор, јер се пословно окружење
променило од 2007, када су потписали овај документ.

  

- Предлог менаџмента НИС-а састоји се у томе да зараде буду конкурентне на српском
тржишту. То захтева увођење новог модела награђивања, које неће зависити само од
дужине радног стажа и нивоа образовања, што сада имамо, него од резултата рада,
компетенције и стручности - објашњавају у прес-служби НИС-а.
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Иако синдикат очекује да ће плате бити смањене, у НИС-у тврде да би после новог
колективног уговора оне могле да буду и веће.

  

Синдикалци наводе да ће се данас састати са Кирилом Кравченком и поручује да ће се
жестоко борити за своја права.

  

- Ако су они мислили да дођу овде јер смо ми само најамна радна снага, треба да знају
да нисмо - рекао је Такић.

  

Чланица УО НИС-а Даница Драшковић тврди за Пресс да Управни одбор компаније
уопште није обавештен о овом потезу руководства НИС-а.

  

- Руси су већински власници и могу да раде шта год хоће. А и раде шта хоће... Раскид
колективног уговора уопште није био тема на управном одбору, иначе бих сигурно била
против. Мислим да би ДС, преко Душана Петровића, који је у УО, требало да покуша да
спречи колективни уговор који је штетан по раднике - каже Драшковићева.

  

 (Прес)
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